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RRM.0012.5.7.2025 

Protokół 

Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej we Wschowie 

z dnia 20 stycznia 2025 r. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej we Wschowie. 

2. Wolne wnioski. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober 

Radni - członkowie Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

zgodnie z listą obecności. 

 

Przewodniczący Komisji Radny Łukasz Winiarski powitał wszystkich zebranych, 

podziękował za przybycie i przedstawił plan tematów do omówienia na komisji. 

 

Ad. 1. Zaopiniowanie projektów uchwał na X Sesję Rady Miejskiej we 

Wschowie. 

a) projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2025 Rokiem Franciszka 

Antoniego Kwileckiego (druk 87) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska – Walkowiak powiedziała,  

że na sesji będzie obecny Kustosz Muzeum Ziemi Wschowskiej, który przedstawi ten 

i kolejny projekt wszystkim Radnym. 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 
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b) projekt uchwały w sprawie ustanowienia roku 2026 Rokiem Maxa 

Kirmisa (druk 88) 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

c) projekt uchwały w sprawie kryteriów rekrutacji wraz z liczbą punktów  

za poszczególne kryteria oraz dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia stosowanych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 

do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych i punktów przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 

Wschowa (druk 91) 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober udzieliła wyjaśnień  

do projektu uchwały. 

Radni podjęli dyskusję i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

d) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

przez Gminę Wschowa z Gminą Włoszakowice w zakresie objęcia 

mieszkańców Gminy Wschowa opieką i usługami świadczonymi przez 

Środowiskowy Dom Samopomocy we Włoszakowicach (druk 93) 

Radni nie podjęli dyskusji i przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu 

uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 
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Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

e) projekt uchwały w sprawie wysokości diet dla radnych Rady Miejskiej 

we Wschowie oraz sołtysów sołectw Gminy Wschowa (druk 94) 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska – Walkowiak powiedziała,  

że zmiana uchwały jest tylko i wyłącznie w zakresie konieczności jej publikacji  

w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego. 

Radny Michał Drobnik zapytał o wysokość kwoty bazowej. 

Radny Krzysztof Michalewicz wyraził opinię w kwestii zakresu prac sołtysa  

i radnego. 

Radny Marek Szewczyk zwrócił uwagę, że niesprawiedliwe jest różnicowanie stawki 

ze względu na ilość mieszkańców. W opinii Radnego kwoty powinny być równe 

niezależnie od liczby mieszkańców. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Hanna Knaflewska – Walkowiak powiedziała, że taka 

była decyzja poprzedniej Rady. 

Radni podjęli dyskusję. 

 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

f) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycielom, którym powierzono 

stanowiska kierownicze oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 

nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust 3 Karty Nauczyciela, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Wschowa (druk 99) 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober udzieliła 

szczegółowych wyjaśnień do projektu uchwały. 



4 
 

Radni przeszli do głosowania w sprawie opinii do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania: 

Za: 7 

Przeciw: 0 

Wstrzymało się: 0 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Ad. 2. Wolne wnioski. 

Radny Tadeusz Sobczuk zapytał o reformę szkolnictwa w Gminie Wschowa. 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych – Monika Bober udzieliła szczegóło-

wych wyjaśnień. 

Radny Michał Drobnik zapytał o możliwość zainstalowania w toaletach publicznych 

automatycznego systemu poboru opłaty. 

Zastępca Burmistrza - Marek Kraśny odniósł się do pytania Radnego, wyjaśnił m. in. 

kwestię zaplecza sanitarnego i kwestię komunikacyjną w obrębie targowiska. 

Radny Michał Drobnik zasugerował, by na znajdującej się przy ulicy Niepodległości 

pergoli nie wieszać banerów od strony jezdni, bowiem stwarzają zagrożenie dla 

uczestników ruchu drogowego. 

Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za obecność i zakończył posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

/-/ Łukasz Winiarski 

 

Protokołowała: 

Anna Safiańczuk 

Starszy inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej 


